
Referat
Styremøte Sarpsborg Orienteringslag

Møtenr.: 5/2021 Tid: 14.06.2021 kl 19.30 Sted: SOL-hytta

Møteleder
Tom Wahlgren

Referent
Ellen Juliussen

Deltagere
Tom Wahlgren, Tove Skiri Wahlgren, Bernt O. Myrvold, 
Mette Kristensen, Caroline Ahl, Ellen Juliussen (deltok på 
teams) 

Fraværende
Solveig Pehrsen Lunde, Anders Lunde
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37/2021 Forrige referat:
Referat fra møte 03.05.2021 godkjent. Ellen

38/2021 Innkommet post
Avviklingsregnskapet er mottatt med fordeling av restsummene som 
ikke tidligere er fordelt etter VM. 
SOL har fått vel kr 150.000 i 2021 og kr 202.000 tidligere fra 
overskuddet.
Informasjonsskriv fra NOF om TurOrientering er mottatt i juni.

Tom

39/2021 Koronasituasjonen og SOL
Regjeringens pressekonferanse følges opp med håp om at det åpnes
opp for utendørs og innendørs arrangementer.

Tom

40/2021 Økonomi
Positivt regnskapsresultat så langt.
Kr 30.000 som SOL innbetalte i aksjekapital til VM-organisasjonen er 
tilbakebetalt.

Kompensasjonsordningen fra staten til Norsk Idrett: For 
arrangementer som ikke er gjennomført gis det nå 50% av utgiftene i 
kompensasjon. I 2020 ble utgiften kompensert med 70%. 

Et forskudd på kr 100.000 er mottatt fra Sparebankstiftelsen av 
innvilgede midler på kr 400.000.

 

Tom

41/2021 Medlemsregister og kontingent 2021
Kontingent som er regnskapsført i juni gjelder innbetalinger i mai. Det
er fremdeles utestående medlemsavgift.

Tom

42/2021 Status prosjekter/arrangementer

Tunevannet Rundt 10.10
Løpsleder er Jon Roar Odden, ingen løypelegger avklart
Planleggingen er i rute
Det ser ut til at arrangementet kan gjennomføres uten at 
koronatiltakene begrenser arrangementet.
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Styremøte Sarpsborg Orienteringslag

Veteranmesterskapet 2023
Planleggingen er i rute.

Kartprosjekter
Arbeidet med kart over Jelsnes er godt i gang.

Leder er orientert om arbeidet så langt.

43/2021 Nytt fra utvalgene
Hytteutvalget
Det er noe mer utleie. Restriksjoner på inntil 20 personer gjelder til 
17. juni.
Mange har leid hytta for konfirmasjoner til høsten.
Blandebatteri i en dusj i herregarderoben skal byttes.
Rydding ute rundt hytta pågår.
Strømutgiften noe høyere grunnet høyere pris. Det har også stått på 
varme i yttergangen og i herredusjen når hytta ikke har vært i bruk.
Det ble oppdaget etter termostater ble reparert.

Friluft og turO-utvalget
3 nye kart er publisert. Til sammen er 9 kart med 170 poster 
tilgjengelig.
Det er solgt 350 kart av de to betalingskartene.
Vel 850 unike deltagere har deltatt i Postjakta fram til nå.
Det er planer om å publisere to kart til i august.
5. september starter Friluftslivets uke. SOL kan promotere orientering
og Postjakta i løpet av uka.

Sportsutvalget
Ingen informasjon.

Teknisk utvalg
Fokusløpet er gjennomført i Sarpsborgmarka med ca 40 personer.

Tove

Mette

Bernt

44/2021 Løpstøy
Styret avventer opplegg for administrasjon og salg av løpstøy. Anders

45/2021 Eventuelt
Kommunens turkart: Det er behov for personer som kan kontrollere 
stier på kartgrunnlaget som skal bli nye turkart. Noen medlemmer er i
gang med arbeidet. Mette har snakket med Anders om 
ungdomsgruppa kan bidra i arbeidet med 2-3 kart i løpet av juni og 
juli.

Mette

46/2021 Møteplan
Tirsdager 24. august kl. 18.00 på SOL-hytta.
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